
 

BRM.0012.8.7.2023 

 
Protokół Nr 52/2023 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu  7 lipca 2023 r. w Bibliotece  Miejskiej im. Jana Kasprowicza  

w Inowrocławiu przy ul. Jana Kilińskiego 16. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

Czas z trwania posiedzenia  12.00 do  13.15. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 
 

przewodnicząca    - Elżbieta Jardanowska, 

członkowie:     - Maria Stępniowska, 

- Maria Żukowska, 

nieobecny:    - Waldemar Wąśniewski. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Wojciech Piniewski – Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia, 

2. Pani Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu, 

3. Pani Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji  

i Komunikacji Społecznej,  

4. Pan Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi, 

5. Pani Dorota Drobnik-Stefańska – Dyrektor Biblioteki Miejskiej im. Jana 

Kasprowicza w Inowrocławiu, 

6. Pan Tomasz Maliszewski – Zarządca Kujawskiego Centrum Kultury  

w Inowrocławiu, 

7. Pan Rafał Pierzchalski – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu, 

8. Pan Janusz Bartosiewicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2 im. Panny Maryi, 

9. Pani Iwona Szaro – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 4 im. Janusza 

Kusocińskiego, 

10. Pani Elżbieta Olszewska – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 6 im. Mikołaja 

Kopernika, 

11. Pani Maria Lipińska-Ankiel – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 9 z Oddziałami 

Przedszkolnymi im. Marii Skłodowskiej-Curie, 

12. Pani Alicja Mielcarek – Dyrektor Szkoły Podstawowej Integracyjnej  

im. Powstańców Wielkopolskich. 
 

Listę obecności członków Komisji oraz zaproszonych gości stanowią załączniki  

nr 1 i 2 do protokołu. 
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Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Elżbieta Jardanowska – 

Przewodnicząca Komisji. 

Ponadto poinformowała, iż zwiększone dzisiejsze kworum ma za zadanie 

przeanalizować „Propozycje działań dla dzieci i młodzieży w okresie letnich 

wakacji”.  

Nad tymi propozycjami pracowały w blokach: 

- instytucje szeroko pojętej kultury (Kujawskie Centrum Kultury w Inowrocławiu, 

Biblioteka Miejska im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu, Wydział Kultury, 

Promocji i Komunikacji Społecznej Urzędu Miasta Inowrocławia), 

- instytucje oświaty (inowrocławskie szkoły podstawowe, Wydział Oświaty i Sportu), 

- instytucje sportu (Ośrodek Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu, Wydział Oświaty  

i Sportu), 

- instytucje pozarządowe. 

Jednocześnie dodała, że wszystkie te grupy pracowały przy współudziale i wsparciu 

Miasta. Wiele z projektów, które zostały przedstawione przygotowywano od 

miesięcy, a realizowane będą do końca wakacji. Pracowało przy nich dziesiątki osób, 

aby do dzieci i młodzieży trafiło coś interesującego, kulturalnego, sportowego  

i edukującego przez zabawę.  

Powiedziała również, iż ma nadzieję na to, że dzisiejsza Komisja stanie się miejscem 

kompleksowej wymiany spostrzeżeń i doświadczeń na temat projektu.  

 

Następnie na podstawie listy obecności stwierdziła, że w obradach Komisji 

uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, 

stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Zaproponowała zamienić kolejność punktów porządku obrad z pkt 4 na 5   

i odwrotnie. 

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem porządku obrad z uwzględnioną zmianą? 

 

Głosowanie: za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu nr 51/2023 z posiedzenia Komisji z 12 czerwca 2023 r.  

4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

5. Propozycje działań dla dzieci i młodzieży w okresie letnich wakacji. Wizyta  

w Bibliotece  Miejskiej im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu. 

6. Sprawy bieżące. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 51/2023 z posiedzenia Komisji z 12 czerwca 2023 r. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 51/2023 z 12 czerwca 2023 r.? 
 

Głosowanie: za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Ad 4. Sprawy wymagające opinii Komisji.     

 

Maria Stępniowska – członek Komisji: 

Zaproponowała w związku z tym, że projekt uchwały został przesłany do wszystkich 

radnych drogą elektroniczną, aby przejść od razu do zadawania pytań.  

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem propozycji p. radnej Marii Stępniowskiej? 

 

Głosowanie: za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

  

Dyskusji nie było. 

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w publicznym 

przedszkolu i oddziale przedszkolnym w publicznej szkole podstawowej 

prowadzonych przez Miasto Inowrocław? - stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Głosowanie: za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Oświaty  

i Kultury  podjęła uchwałę nr 14/2023 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie  

z wychowania przedszkolnego w publicznym przedszkolu i oddziale przedszkolnym 

w publicznej szkole podstawowej prowadzonych przez Miasto Inowrocław. 

 

Ad 4. Propozycje działań dla dzieci i młodzieży w okresie letnich wakacji. 

Wizyta w Bibliotece  Miejskiej im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu. 

 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła materiał - stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Rafał Pierzchalski – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu: 

Przedstawił materiał - stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Przedstawił materiał - stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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Dorota Drobnik-Stefańska – Dyrektor Biblioteki Miejskiej im. Jana Kasprowicza  

w Inowrocławiu: 

Przedstawiła materiał - stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Tomasz Maliszewski – Zarządca Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu: 

Przedstawił materiał - stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Przedstawiła materiał - stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Otworzyła dyskusję.  

 

Maria Stępniowska – członek Komisji: 

W nawiązaniu do przedstawionych materiałów pogratulowała za wszystkie działania 

i osiągnięcia.  

 

Waldemar Wąśniewski – członek Komisji: 

Podziękował za bogatą i bezpłatną ofertę wypoczynku letniego dla dzieci  

i młodzieży.  

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Zapytała p. Karola Leguminę, jakie kryteria działają, kiedy przydzielane są kwoty 

poszczególnym organizacjom.  

 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Odpowiedział, że kryteria są określone w ustawie o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie. Ponadto dodał, że kryteria dzielą się na kryteria formalne i kryteria 

merytoryczne. 

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Zapytała Dyrektorów szkół, czy udało im się skorzystać z jakichkolwiek form, które 

oferowało Miasto. 

 

Alicja Mielcarek – Dyrektor Szkoły Podstawowej Integracyjnej im. Powstańców 

Wielkopolskich: 

Odpowiedziała, że w Szkole Podstawowej Integracyjnej im. Powstańców 

Wielkopolskich letni wypoczynek został zorganizowany dla 60 uczniów, który jest 

nazwany: zajęciami rekreacyjno-świetlicowymi. Ponadto dodała, że w ramach 

realizowanego wypoczynku dla uczniów szkoła wykorzystuje wszystko co 

zaoferowało Miasto m.in. korzystanie z Parku Solankowego, z Placu Zabaw MIŚ,  

z Muzeum im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu, z Wodnego Parku itp.  
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Janusz Bartosiewicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2 im. Panny Maryi: 

Poinformował, iż były problemy z frekwencją wynikającą z zapisu większej ilości 

dzieci niż  faktyczne uczestnictwo. Problem został rozwiązany poprzez 

wprowadzenie częściowej odpłatności za wybrane zajęcia.  

 

Alicja Mielcarek – Dyrektor Szkoły Podstawowej Integracyjnej im. Powstańców 

Wielkopolskich: 

Zwróciła uwagę, że nie wszystkie zajęcia można obciążyć kosztami, gdyż 

realizowane są  przez Urząd Miasta Inowrocławia bezpłatnie.  

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Zapytała, jakie rodzaje zajęć dominowały w placówkach szkolnych.  

 

Iwona Szaro – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 4 im. Janusza Kusocińskiego: 

Odpowiedziała, że dominowały półkolonie i zajęcia świetlicowe, a w jej szkole odbył 

się obóz oraz zajęcia sportowe. Dominujące formy to wycieczki, wyjazdy, zajęcia 

plastyczne, ciekawe spotkania.  

 

Maria Żukowska – członek Komisji: 

W nawiązaniu do poprzednich wypowiedzi powiedziała, że cieszy się z tego, że 

Miasto zapewnia środki na półkolonie dla dzieci, ale jest ich stanowczo za mało. 

Zastanawia się, czy z zebranych dodatkowych odpłatności nie można podwyższyć 

pensji nauczyciela.  

 

Wojciech Piniewski – Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia: 

Odpowiedział, że nie można wprowadzić dodatkowej odpłatności, w związku z tym, 

że część dzieci opłacana jest przez MOPS i pieniądze te powinny być wykorzystane 

na bezpośrednią pracę z dzieckiem. Pogratulował za przygotowanie i opracowanie 

form wypoczynku oraz wysiłek związany z przeprowadzeniem zajęć.  

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Zapytała, czy Dyrektorzy szkół chcieliby zwrócić się z jakimiś prośbami do instytucji 

Miasta i odwrotnie.  

 

Rafał Pierzchalski – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu: 

Poinformował, iż od 1 września br. zostanie zamknięty basen Delfin. Szkoły, które 

zgłosiły akces do wejścia zostaną przeniesione na Wodny Park. Pozostałe szkoły nie 

otrzymają zgody na korzystanie z basenów.  

Dodał, że jest wiele przypadków dzieci, które dokonały rezerwacji godzinowej  

i nie zgłaszają się na basen. Przez to basen nie zarabia na omawianych obiektach.  

 

Alicja Mielcarek – Dyrektor Szkoły Podstawowej Integracyjnej im. Powstańców 

Wielkopolskich: 

Powiedziała, że dzieci nie mogą dopłacać do basenu, gdyż w momencie naboru 

informowani są, że 2 godziny wychowania fizycznego realizuje się obowiązkowo na 

basenie Delfin.  
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Elżbieta Olszewska – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 6 im. Mikołaja Kopernika: 

Poinformowała, że nie może być pobierana odpłata za korzystanie z basenu, gdyż 

godziny wychowania fizycznego realizuje na pobliskim basenie.  

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Zwróciła uwagę na możliwość zorganizowania ewentualnego spotkania Dyrektorów 

z Naczelnikiem Wydziału Oświaty i Sportu, Przewodniczącym Komisji Sportu  

i Młodzieży oraz Prezydentem, w związku z ogromną ilością problemów w tej 

dziedzinie.  

Ponadto pogratulowała Kujawskiemu Centrum Kultury w Inowrocławiu oraz Miastu 

Inowrocław wspaniałej imprezy o wymiarze dotąd niespotykanym na terenie Miasta 

(Askaukalis).  

 

Ad 7.  Sprawy bieżące. 

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Zamykając posiedzenie Komisji podziękowała pani Dyrektor Biblioteki za przyjęcie  

i życzyła wszystkim udanych wakacji.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła 

posiedzenie Komisji. 

 

 
Przewodnicząca 

Komisji Oświaty i Kultury 

 

 /-/ Elżbieta Jardanowska 
Protokółowała: 
 

/-/ Monika Kozioł  

 

 


